
 

 

 
ЧЕРКАСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

 

VIII скликання 

 

ПРОТОКОЛ  

 

01.03.2023                                       м. Черкаси                                            № 13 

 

засідання постійної комісії з питань екології, 

використання природних ресурсів та ліквідації  

наслідків надзвичайних ситуацій 

 

 

Головуючий - Плічко Г.І.  

Секретар постійної комісії - Бабенко В.І. 

 

 

Присутні члени комісії: Воскобойнік О.А., Коцур Ю.Н., Ніжніков В.М., 

    Тиховська Я.М. 

Відсутні члени комісії: Бондаренко В.О., Ковальчук Д. В. 

 

 

Запрошені:  

Бойко 

Олена Федорівна 

- начальник Головного управління 

Держпродспоживслужби в Черкаській 

області 

Даник  

Андрій Миколайович 

- начальник Головного управління Державної 

служби України з надзвичайних ситуацій в 

Черкаській області 

Довга  

Людмила Володимирівна 

- т.в.о. начальника Управління екології та 

природних ресурсів Черкаської обласної 

державної адміністрації 

Куля 

Анаталій Анатолійович 

- Шрамківський сільський голова  

 

Луценко 

Михайло Володимирович 

- заступник міського голови Корсунь-

Шевченківської міської ради 

Митюк  

Тетяна Сргіївна 

 заступник директора Департаменту фінансів 

Черкаської обласної державної адміністрації 

 

 

Озеран 

- директор Департаменту цивільного захисту, 

оборонної роботи та взаємодії з 



2 

 

 

Сергій Анатолійович правоохоронними органами Черкаської 

обласної державної адміністрації 

Оратівський  

Леонід Васильович 

- голова Бабанської територіальної громади 

Сідько  

Василь Петрович 

- голова Тальнівської територіальної громади 

Шевченко 

Геннадій Юрійович 

- директор комунального підприємства 

«Дирекція парків» Черкаської міської ради 

 

 

Присутні: 

Карачун  

Тетяна В’ячеславівна 

- заступник голови Тальнівської 

територіальної громади 

Подолян  

Олександр Юрійович 

 

 

 

- перший заступник начальника Головного 

центру підготовки особового складу 

Державної прикордонної служби України 

імені генерал-майора Ігоря Момота 

 

У зв’язку із відсутністю голови постійної комісії Бондаренко В.О. 

головував на засіданні постійної комісії заступник голови Плічко Г.І. 

 

 

Порядок денний: 

1. Про виконання Програми надання шефської допомоги, фінансування 

заходів, спрямованих на підвищення рівня бойової готовності військових частин 

Збройних Сил України, Національної гвардії та Державної прикордонної служби 

України на 2018-2022 роки (розглядається в порядку контролю) 

Доповідач 

Озеран 

Сергій Анатолійович 

 

- 

 

директор Департаменту цивільного 

захисту, оборонної роботи та взаємодії з 

правоохоронними органами Черкаської 

обласної державної адміністрації 

2. Про внесення змін до Програми надання шефської допомоги, фінансування 

заходів, спрямованих на підвищення рівня бойової готовності військових частин 

Збройних Сил України, Національної гвардії України та Державної 

прикордонної служби України на 2018-2027 роки 

Доповідач 

Озеран 

Сергій Анатолійович 

 

- 

 

директор Департаменту цивільного 

захисту, оборонної роботи та взаємодії з 

правоохоронними органами Черкаської 

обласної державної адміністрації 

3. Про внесення змін до Комплексної програми забезпечення техногенної та  
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пожежної безпеки на території області, вжиття заходів щодо ліквідації наслідків 

можливих надзвичайних ситуацій та подій на 2021 -2023 роки 

Доповідач 

Даник 

Андрій Миколайович 

 

- 

 

начальник Головного управління 

Державної служби України з надзвичайних 

ситуацій в Черкаській області 

4. Про виконання обласної Програми охорони навколишнього середовища на 

2021-2027 роки у 2022 році (розглядається в порядку контролю) 
Доповідач 

Довга  

Людмила Володимирівна 

 

- 

 

т.в.о. начальника Управління екології та 

природних ресурсів Черкаської обласної 

державної адміністрації 

5. Про внесення змін до рішення обласної ради від 19.02.2021 №5-23/VІІІ 

«Про обласну Програму охорони навколишнього середовища на 2021-2027 

роки» 

Доповідач 

Довга  

Людмила Володимирівна 

 

- 

 

т.в.о. начальника Управління екології та 

природних ресурсів Черкаської обласної 

державної адміністрації 

6. Про внесення змін до Програми організації рятування людей на водних 

об'єктах Черкаської області на 2019-2023 роки 

Доповідач 

Озеран 

Сергій Анатолійович 

 

- 

 

директор Департаменту цивільного 

захисту, оборонної роботи та взаємодії з 

правоохоронними органами Черкаської 

обласної державної адміністрації 

7. Про виконання Комплексної програми функціонування та розвитку 

системи цивільного захисту області, забезпечення мобілізаційної готовності та 

мобілізації, створення регіонального матеріально-технічного резерву щодо 

попередження і ліквідації надзвичайних ситуацій у мирний час та особливий 

період на 2020-2022 роки (розглядається в порядку контролю) 

Доповідач 

Озеран 

Сергій Анатолійович 

  

- 

 

директор Департаменту цивільного 

захисту, оборонної роботи та взаємодії з 

правоохоронними органами Черкаської 

обласної державної адміністрації 

8. Про внесення змін до Комплексної програми функціонування та розвитку 

системи цивільного захисту області, створення регіонального матеріально-

технічного резерву щодо попередження і ліквідації надзвичайних ситуацій у 

мирний час та особливий період на 2023-2027 роки 

Доповідач 

Озеран 

Сергій Анатолійович 

  

- 

 

директор Департаменту цивільного захисту, 

оборонної роботи та взаємодії з 
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правоохоронними органами Черкаської 

обласної державної адміністрації 

9. Про Програму регулювання чисельності безпритульних тварин гуманними 

методами у Черкаській області на 2023-2027 роки 

Доповідач 

Довга  

Людмила Володимирівна 

 

- 

 

в.о. начальника Управління екології та 

природних ресурсів Черкаської обласної 

державної адміністрації 

10. Звіт про виконання обласного бюджету Черкаської області за 2022 рік 

Доповідач 

Митюк 

Тетяна Сергіївна 

 

- 

 

Заступник директора Департаменту 

фінансів Черкаської обласної державної 

адміністрації 

11. Про території та об'єкти природно-заповідного фонду області 

Доповідач 

Довга  

Людмила Володимирівна 

 

- 

 

в.о. начальника Управління екології та 

природних ресурсів Черкаської обласної 

державної адміністрації 

12. Про зміну назви об'єкта природно-заповідного фонду області 

Доповідач 

Довга  

Людмила Володимирівна 

 

- 

 

в.о. начальника Управління екології та 

природних ресурсів Черкаської обласної 

державної адміністрації 

 

Головуючий запропонував прийняти порядок денний за основу і в цілому.  

ГОЛОСУВАЛИ:  

«За» -6,   «Проти» - 0,    «Утримались» - 0,    «Не голосували» - 0. 

(рішення прийнято) 

ВИРІШИЛИ: порядок денний взяти за основу і в цілому. 

1. СЛУХАЛИ: 

Озерана С.А про виконання Програми надання шефської допомоги, 

фінансування заходів, спрямованих на підвищення рівня бойової готовності 

військових частин Збройних Сил України, Національної гвардії та Державної 

прикордонної служби України на 2018-2022 роки. 

Виступ Озерана С.А. додається (додаток 1) 

ВИСТУПИЛИ: 

Плічко Г.І. запитав, чому не використали кошти. 

Озеран С.А. пояснив, що були проблеми із визначенням розміщення 

земельної ділянки, закінчився рік і тому кошти були не використані. 

Подолян О.Ю. пояснив причину зміни локації. 

Плічко Г.І. запропонував інформацію про виконання Програми надання 

шефської допомоги, фінансування заходів, спрямованих на підвищення рівня 

бойової готовності військових частин Збройних Сил України, Національної 
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гвардії та Державної прикордонної служби України на 2018-2022 роки взяти до 

відома. 

ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 6,     «Проти» - 0,    «Утримались» - 0,    «Не голосували» - 0. 

(рішення прийнято) 

ВИРІШИЛИ: 

інформацію про виконання Програми надання шефської допомоги, 

фінансування заходів, спрямованих на підвищення рівня бойової готовності 

військових частин Збройних Сил України, Національної гвардії та Державної 

прикордонної служби України на 2018-2022 роки взяти до відома. 

Інформація про виконання Програми надання шефської допомоги, 

фінансування заходів, спрямованих на підвищення рівня бойової готовності 

військових частин Збройних Сил України, Національної гвардії та Державної 

прикордонної служби України на 2018-2022 роки додається (додаток 2). 

Висновок додається (додаток 3). 

2. СЛУХАЛИ: 

Озерана С.А. про внесення змін до Програми надання шефської допомоги, 

фінансування заходів, спрямованих на підвищення рівня бойової готовності 

військових частин Збройних Сил України, Національної гвардії України та 

Державної прикордонної служби України на 2018-2027 роки. 

Озеран С.А. пояснив що в Програмі слова «Управління цивільного захисту 

Черкаської обласної державної адміністрації» замінюються словами 

«Департамент цивільного захисту, оборонної роботи та взаємодії з 

правоохоронними органами Черкаської обласної державної адміністрації». 

ВИСТУПИЛИ: 

Воскобойнік О.А. запитав, чи враховані в бюджеті кошти даної Програми. 

Митюк Т.С. пояснила, що кошти 4 млн грн на виконання Програми 

являються перехідними коштами вільного залишку загального фонду. Додатково 

на добудову передбачено в проєкті рішення 8,1 млн грн за рахунок коштів 

загального фонду. 

 Головуючий запропонував підтримати проєкт рішення обласної ради «Про 

внесення змін до Програми надання шефської допомоги, фінансування заходів, 

спрямованих на підвищення рівня бойової готовності військових частин 

Збройних Сил України, Національної гвардії України та Державної 

прикордонної служби України на 2018-2027 роки» та рекомендувати до розгляду 

на сесії обласної ради. 

ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 5;     «Проти» - 0;    «Утримались» - 1,    «Не голосували» - 0. 

(рішення прийнято) 

ВИРІШИЛИ: 

підтримати проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до Програми 

надання шефської допомоги, фінансування заходів, спрямованих на підвищення 

рівня бойової готовності військових частин Збройних Сил України, Національної 
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гвардії України та Державної прикордонної служби України на 2018-2027 роки» 

та рекомендувати до розгляду на сесії обласної ради. 

Проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до Програми надання 

шефської допомоги, фінансування заходів, спрямованих на підвищення рівня 

бойової готовності військових частин Збройних Сил України, Національної 

гвардії України та Державної прикордонної служби України на 2018-2027 роки» 

додається (додаток 4). 

Висновок додається (додаток 5). 

3. СЛУХАЛИ: 

Даника А.М. про внесення змін до Комплексної програми забезпечення 

техногенної та пожежної безпеки на території області, вжиття заходів щодо 

ліквідації наслідків можливих надзвичайних ситуацій та подій на 2021 -2023 

роки. 

Даник А.М. повідомив, що заходи, які планували не актуальні у воєнний 

час. Виникли потреби, які не прогнозували. Перерахував необхідне обладнання, 

яке потрібно придбати найближчим часом. 

ВИСТУПИЛИ: 

 Бабенко В.І. запитав, чи ініціюють Програму в громадах Черкаської 

області. 

 Даник А.М. відповів, що ініціюють Програму, але прийняли рішення, що 

громади підтримують свої територіальні підрозділи ДСНС. 

Плічко Г.І. поцікавився чи є запитання та запропонував підтримати проєкт 

рішення обласної ради «Про внесення змін до Комплексної програми 

забезпечення техногенної та пожежної безпеки на території області, вжиття 

заходів щодо ліквідації наслідків можливих надзвичайних ситуацій та подій на 

2021 -2023 роки» та рекомендувати до розгляду на сесії обласної ради. 

ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 6,     «Проти» - 0,    «Утримались» - 0,    «Не голосували» - 0. 

(рішення прийнято) 

ВИРІШИЛИ: 

підтримати проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до 

Комплексної програми забезпечення техногенної та пожежної безпеки на 

території області, вжиття заходів щодо ліквідації наслідків можливих 

надзвичайних ситуацій та подій на 2021 -2023 роки» та рекомендувати до 

розгляду на сесії обласної ради. 

Проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до Комплексної 

програми забезпечення техногенної та пожежної безпеки на території області, 

вжиття заходів щодо ліквідації наслідків можливих надзвичайних ситуацій та 

подій на 2021 -2023 роки» додається (додаток 6). 

Висновок додається (додаток 7). 

4. СЛУХАЛИ: 

Довгу Л.В про виконання обласної Програми охорони навколишнього 

середовища на 2021-2027 роки у 2022 році. 

Виступ Довгої Л.В. додається (додаток 8). 
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ВИСТУПИЛИ: 

Плічко Г.І. поцікавився чи є запитання та запропонував інформацію про 

виконання обласної Програми охорони навколишнього середовища на 2021-2027 

роки у 2022 році взяти до відома. 

ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 6,     «Проти» - 0,    «Утримались» - 0,    «Не голосували» - 0. 

(рішення прийнято) 

ВИРІШИЛИ: 

інформацію про виконання обласної Програми охорони навколишнього 

середовища на 2021-2027 роки у 2022 році взяти до відома. 

Інформація про виконання обласної Програми охорони навколишнього 

середовища на 2021-2027 роки у 2022 році додається (додаток 9). 

Висновок додається (додаток 10). 

5. СЛУХАЛИ: 

Довгу Л.В про внесення змін до рішення обласної ради від 19.02.2021 №5-

23/VІІІ «Про обласну Програму охорони навколишнього середовища на 2021-

2027 роки». 

Виступ Довгої Л.В. додається (додаток 11). 

ВИСТУПИЛИ: 

 Бабенко В.І. задав запитання про утилізацію пестицидів. 

Ніжніков В.М. поцікавився, яка організація займається утилізацією 

пестицидів. 

Довга Л.В. пояснила, що утилізація пестицидів можлива за умови 

залучення коштів із державного бюджету. Зазначила, що утилізацією займаються 

організації, які мають ліцензію на утилізацію небезпечних відходів. 

Перерахувала кількість відходів, які знаходяться на територіях територіальних 

громад області.  

Воскобойнік О.А. наголосив на тому, що до наступної сесії є час 

попрацювати з територіальними громадами та підготувати екологічні проєкти. 

Переваги надаватимуться тим проєктам, які будуть фінансуватися 50 на 50. 

Плічко Г.І. запропонував перейти до голосування щодо підтримки проєкту 

рішення обласної ради «Про внесення змін до рішення обласної ради від 

19.02.2021 №5-23/VІІІ «Про обласну Програму охорони навколишнього 

середовища на 2021-2027 роки». 

ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 6;     «Проти» - 0;    «Утримались» - 0;    «Не голосували» - 0. 

(рішення прийнято) 

ВИРІШИЛИ: 

підтримати проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до рішення 

обласної ради від 19.02.2021 №5-23/VІІІ «Про обласну Програму охорони 

навколишнього середовища на 2021-2027 роки» та рекомендувати до розгляду 

на сесії обласної ради. 
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Проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до рішення обласної 

ради від 19.02.2021 №5-23/VІІІ «Про обласну Програму охорони навколишнього 

середовища на 2021-2027 роки» додається (додаток 12). 

Висновок додається (додаток 13). 

6. СЛУХАЛИ: 

Озерана С.А. про внесення змін до Програми організації рятування людей 

на водних об'єктах Черкаської області на 2019-2023 роки. 

Озеран С.А. пояснив, що в Програмі слова «Управління цивільного захисту 

Черкаської обласної державної адміністрації» замінюються словами 

«Департамент цивільного захисту, оборонної роботи та взаємодії з 

правоохоронними органами Черкаської обласної державної адміністрації». 

ВИСТУПИЛИ: 

Плічко Г.І. уточнив, чи дані зміни стосуються тільки розпорядника коштів. 

Головуючий звернувся до членів комісії з пропозицією щодо підтримки 

проєкту рішення обласної ради «Про внесення змін до Програми організації 

рятування людей на водних об'єктах Черкаської області на 2019-2023 роки» та 

рекомендації до розгляду на сесії обласної ради. 

ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 6,     «Проти» - 0,    «Утримались» - 0,    «Не голосували» - 0. 

(рішення прийнято) 

ВИРІШИЛИ: 

підтримати проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до Програми 

організації рятування людей на водних об'єктах Черкаської області на 2019-2023 

роки» та рекомендувати до розгляду на сесії обласної ради. 

Проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до Програми організації 

рятування людей на водних об'єктах Черкаської області на 2019-2023 роки» 

додається (додаток 14). 

Висновок додається (додаток 15). 

7. СЛУХАЛИ: 

Озерана С.А. про виконання Комплексної програми функціонування та 

розвитку системи цивільного захисту області, забезпечення мобілізаційної 

готовності та мобілізації, створення регіонального матеріально-технічного 

резерву щодо попередження і ліквідації надзвичайних ситуацій у мирний час та 

особливий період на 2020-2022 роки. 

Доповідь Озерана С.А. додається (додаток 16). 

ВИСТУПИЛИ: 

Плічко Г.І. запитав про невикористані кошти, залишилися чи повернулися 

в бюджет. 

Озеран С.А. відповів, що кошти повернулися до бюджету. 

Головуючий запропонував інформацію про виконання Комплексної 

програми функціонування та розвитку системи цивільного захисту області, 

забезпечення мобілізаційної готовності та мобілізації, створення регіонального 

матеріально-технічного резерву щодо попередження і ліквідації надзвичайних 
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ситуацій у мирний час та особливий період на 2020-2022 роки взяти до відома та 

погодити зняття з контролю у зв’язку із закінченням терміну дії. 

ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 6,     «Проти» - 0,    «Утримались» - 0,    «Не голосували» - 0. 

(рішення прийнято) 

ВИРІШИЛИ: 

інформацію про виконання Комплексної програми функціонування та 

розвитку системи цивільного захисту області, забезпечення мобілізаційної 

готовності та мобілізації, створення регіонального матеріально-технічного 

резерву щодо попередження і ліквідації надзвичайних ситуацій у мирний час та 

особливий період на 2020-2022 роки взяти до відома; 

погодити зняття з контролю Комплексної програми функціонування та 

розвитку системи цивільного захисту області, забезпечення мобілізаційної 

готовності та мобілізації, створення регіонального матеріально-технічного 

резерву щодо попередження і ліквідації надзвичайних ситуацій у мирний час та 

особливий період на 2020-2022 роки у зв’язку із закінченням терміну дії. 

Інформація про виконання Комплексної програми функціонування та 

розвитку системи цивільного захисту області, забезпечення мобілізаційної 

готовності та мобілізації, створення регіонального матеріально-технічного 

резерву щодо попередження і ліквідації надзвичайних ситуацій у мирний час та 

особливий період на 2020-2022 роки додається (додаток 17). 

Висновок додається (додаток 18). 

8. СЛУХАЛИ: 

Озерана С.А. про внесення змін до Комплексної програми функціонування 

та розвитку системи цивільного захисту області, створення регіонального 

матеріально-технічного резерву щодо попередження і ліквідації надзвичайних 

ситуацій у мирний час та особливий період на 2023-2027 роки. 

Озеран С.А. повідомив, що більшість змін внесено в минулому році. 

Створили нову програму, яка діє до 2027 року. Передбачено всі моменти, які 

пов’язані із захистом населення. На І квартал передбачено 3 млн грн, але не 

змогли використати у зв’язку із зміною назви розпорядника коштів. Передбачена 

закупівля ліжок, наметів, генераторів, меблів. 

ВИСТУПИЛИ: 

Плічко Г.І. звернувся до членів комісії стосовно підтримки проєкту 

рішення «Про внесення змін до Комплексної програми функціонування та 

розвитку системи цивільного захисту області, створення регіонального 

матеріально-технічного резерву щодо попередження і ліквідації надзвичайних 

ситуацій у мирний час та особливий період на 2023-2027 роки» та рекомендації 

його на розгляд сесії обласної ради . 

ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 6,     «Проти» - 0,    «Утримались» - 0,    «Не голосували» - 0. 

(рішення прийнято) 

 

 



10 

 

 

ВИРІШИЛИ: 

підтримати проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до 

Комплексної програми функціонування та розвитку системи цивільного захисту 

області, створення регіонального матеріально-технічного резерву щодо 

попередження і ліквідації надзвичайних ситуацій у мирний час та особливий 

період на 2023-2027 роки» та рекомендувати до розгляду на сесії обласної ради. 

Проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до Комплексної 

програми функціонування та розвитку системи цивільного захисту області, 

створення регіонального матеріально-технічного резерву щодо попередження і 

ліквідації надзвичайних ситуацій у мирний час та особливий період на 2023-2027 

роки» додається (додаток 19). 

Висновок додається (додаток 20). 

9. СЛУХАЛИ: 

Довгу Л.В. про Програму регулювання чисельності безпритульних тварин 

гуманними методами у Черкаській області на 2023-2027 роки. 

Виступ Довгої Л.В. додається (додаток 21). 

ВИСТУПИЛИ: 

Бабенко В.І. запитав, чи були протягом 2016-2020 років прийняті програми 

територіальними громадами на рівні місцевого самоврядування. Чому в програмі 

самі рекомендації, всі заходи тільки за згодою? 

Довга Л.В. відповіла, що такі програми діяли в 9 містах та 5 районах 

Черкаської області. Пояснила, що дана програма є зразком для програм 

територіальних громад. Всі організації здійснюють контроль та реалізацію 

заходів в межах своїх повноважень. 

Бабенко В.І. пояснив, що якщо приймати Програму на рівні Черкаської 

області, то має бути обласний центр. Можна зробити висновок, що це програма 

заради програм. Голови територіальних громад співпрацюють з європейськими 

фондами, виділяли приміщення для здійснення стерилізації. Вказав, що не проти 

Програми, але проти фінансування. 

Тиховська Я.М. повідомила, що є такі громади, які не можуть впровадити 

у себе Програму на місцевому рівні, доки не буде діяти обласна програма. 

Європейські фонди не бажають працювати без обласної програми. 

Плічко Г.І. процитував слова із додатку 1 із Програми «обсяг фінансування 

розрахований з урахуванням створення мережі із 10 стерилізаційно-карантинних 

пунктів (орієнтовна вартість 200 тис грн)». Запитав, чи вистачить 200 тис грн на 

побудову одного пункту. Чи добудований притулок для тварин в м. Умань? 

Довга Л.В. відповіла, що це не обов’язково побудова, можливе створення 

пункту вже в існуючій будівлі. 

Тиховська Я.М. зазначила, що притулок в Умані побудований на 98 

відсотків, але не запущений в дію. Залишилося зробити благоустрій.  

Бабенко В.І. вніс пропозицію у пункті «Джерела фінансування» виключити 

суму 4,812 млн грн в розділі V паспорта Програми. 
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Довга Л.В. запропонувала замість суми вставити такі слова «фінансування 

вирішується органами місцевого самоврядування при розробці місцевих 

програм». 

Головуючий вніс пропозицію підтримати проєкт рішення обласної ради 

«Про Програму регулювання чисельності безпритульних тварин гуманними 

методами у Черкаській області на 2023-2027 роки» зі внесеними змінами та 

рекомендувати до розгляду на сесії обласної ради. 

ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 6,     «Проти» - 0,    «Утримались» - 0,    «Не голосували» - 0. 

(рішення прийнято) 

ВИРІШИЛИ: 

підтримати проєкт рішення обласної ради «Про Програму регулювання 

чисельності безпритульних тварин гуманними методами у Черкаській області на 

2023-2027 роки» зі внесеними змінами та рекомендувати до розгляду на сесії 

обласної ради. 

Проєкт рішення обласної ради «Про Програму регулювання чисельності 

безпритульних тварин гуманними методами у Черкаській області на 2023-2027 

роки» додається (додаток 22). 

Висновок додається (додаток 23). 

10. СЛУХАЛИ: 

Митюк Т.С. про виконання обласного бюджету Черкаської області за 2022 

рік. 

Виступ Митюк Т.С. додається (додаток 24). 

ВИСТУПИЛИ: 

Бабенко В.І запитав, чи повернулися до державного бюджету кошти, які 

виділялися в кінці 2022 року та були не використані, а саме кошти на дороги. 

Митюк Т.С. відповіла, що кошти, виділені з державного бюджету на 

ремонт доріг назад не повертаються. Це перехідна субвенція.  

Плічко Г.І. запитав, чи можна передбачити збільшення коштів на кожного 

депутата для надання матеріальної допомоги населенню та по можливості це 

зробити. 

Митюк Т.С. пояснила, що при формуванні обласного бюджету це питання 

не піднімалося, бо не було звернень депутатів.  

Плічко Г.І. звернувся до членів комісії про підтримку проєкту рішення 

«Про звіт про виконання обласного бюджету Черкаської області за 2022 рік» та 

рекомендувати до розгляду на сесії обласної ради. 

ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 6,     «Проти» - 0,    «Утримались» - 0,    «Не голосували» - 0. 

(рішення прийнято) 

ВИРІШИЛИ: 

підтримати проєкт рішення обласної ради «Про звіт про виконання 

обласного бюджету Черкаської області за 2022 рік» та рекомендувати до 

розгляду на сесії обласної ради. 
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Проєкт рішення обласної ради «Про звіт про виконання обласного 

бюджету Черкаської області за 2022 рік» додається (додаток 25). 

Висновок додається (додаток 26). 

11. СЛУХАЛИ: 

Довгу Л.В. про території та об'єкти природно-заповідного фонду області. 

Виступ Довгої Л.В. додається (додаток 27) 

ВИСТУПИЛИ: 

Плічко Г.І. запитав, чи всі голови територіальних громад присутні. 

Звернувся до голови Тальнівської ТГ, чи подавали рішення Тальнівської міської 

ради про погодження створення об’єкту природно-заповідного фонду. 

Карачун Т.В. повідомила, що наявні дані погодження. 

Луценко М.В. підтвердив наявність погоджень та рішень сесії. 

Куля А.А. пояснив, що по ландшафтному заказнику «Ковалівка» та 

гідрологічному заказнику «Верхній Чумгак» встановлені умовні межі. Пояснив, 

що Держгеокадастр Черкаської області роздав частину земельних ділянок у 

користування. Звернувся з проханням виключити це питання з розгляду. 

Плічко Г.І. наголосив на тому, що потрібно внести зміни, тобто вилучити 

земельні ділянки площею 20 га та 4 га, підготувати документацію про зміну меж. 

Звернувся до членів комісії про підтримку проєкту рішення «Про території та 

об'єкти природно-заповідного фонду області» з виключенням об’єктів, що 

стосуються Шрамківської територіальної громади . 

ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 6,     «Проти» - 0,    «Утримались» - 0,    «Не голосували» - 0. 

(рішення прийнято) 

ВИРІШИЛИ: 

підтримати проєкт рішення обласної ради «Про території та об'єкти 

природно-заповідного фонду області» зі внесеними змінами та рекомендувати до 

розгляду на сесії обласної ради. 

Проєкт рішення обласної ради «Про території та об'єкти природно-

заповідного фонду області» додається (додаток 28). 

Висновок додається (додаток 29). 

12. СЛУХАЛИ: 

Довгу Л.В. про зміну назви об’єкта природно-заповідного фонду області. 

Виступ Довгої Л.В. додається (додаток 30). 

ВИСТУПИЛИ: 

Плічко Г.І поцікавився, чи місто дало погодження на зміну назви об’єкта.  

Головуючий вніс пропозицію підтримати проєкт рішення обласної ради 

«Про зміну назви об'єкта природно-заповідного фонду області» та 

рекомендувати до розгляду на сесії обласної ради. 

ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 6,    «Проти» - 0,    «Утримались» - 0,    «Не голосували» - 0. 

(рішення прийнято) 
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ВИРІШИЛИ: 

підтримати проєкт рішення обласної ради «Про зміну назви об'єкта 

природно-заповідного фонду області» та рекомендувати до розгляду на сесії 

обласної ради. 

Проєкт рішення обласної ради «Про зміну назви об'єкта природно-

заповідного фонду області» додається (додаток 31). 

Висновок додається (додаток 32). 

 

 

 

Головуючий на засіданні, 

заступник голови постійної комісії     Г. ПЛІЧКО 

 

 

Секретар постійної комісії      В. БАБЕНКО 


